

卫理公会以萨迦守望者 3-9/8/2023

八月第一个星期的祷告事项

1.世界

【a】 根据科学家观察，气候变迁和全球暖化使南极冰面量迅速的下降，给地球带来了伤害，南极冰面的流失恐怕难以回到以前的状态。今年的海冰面积更创下 45 年来的新低，地球气候系统已经改变；今年的状况比以往的更为异常。海冰面积通常会在南半球冬季的时候有所恢复，让而今年的恢复速度却远远低于往年。祷告信徒透过种种的天灾可以醒悟身为管家的身份，从自己开始注重环保，保护神所赐的家园。

<https://news.seehua.com/?p=1025727>

【b】 网络霸凌带来巨大的伤害，有意或无意的话都会使人心灵受打击，甚至导致自杀。求主赐予人有智慧和爱心，使人在网络上谈论或分享的时候不诽谤诬蔑人。在未查清真相前不妄下定论。在查清真相后，也能以同理和爱心陪伴，不践踏他人自尊，不私自定罪他人。

<https://news.seehua.com/?p=1025742>

2.国家

【a】 炎热天气时我国发生野火事件，求造物主怜悯我们，使我们没有竭力照顾环境的行为不会带来更多的灾害，祷告炎热的天气和野火的新闻唤醒人们保护环境和节约的心，成为忠心管家。求主也保守消防员，使他们在救助的时候充分运用他们的专业并平安的完成每一项行动。

<https://news.seehua.com/?p=1025797>

【b】 我国将在 8 月 12 日迎来六州选举。求世界的主宰怜悯我们国家，在 14 天的竞选期中，各党派能够以爱百姓和建设国家的心为动机参与竞选。求主监察他们，坚固他们的爱心，斥责那骄傲和贪心；也求主赐智慧与 977 万的合格选民在吉兰丹、森美兰、登嘉楼、檳城、吉打和雪兰莪积极且有智慧参与投票，求主将那合适的领袖放在他们心里。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/07/05/577705>

3.教会

【a】 为你教会的社会关怀事工祷告，求主燃烧信徒怜悯人的心。为那些在生活上有缺乏的家庭提供帮助，成为他们的聆听者，将基督的爱带到他们中间。

【b】 为信徒的祷告生活祈求，求主唤醒信徒祷告的心。使他们明白祷告是蒙恩的途径，是灵命的呼吸，也是与主亲近的管道。祈求信徒看重祷告，在生活中追求天天祷告的习惯。

4.家庭

【a】 为家庭合一祷告。在万物起价，经济面对压力的环境中，求主赐家庭成员都有体谅彼此的心。孩子体谅父母赚钱的压力，父母了解孩子的需要。

【b】 为家庭中的婆媳关系祷告，求主帮助两个来自不同家庭背景的家庭成员能够彼此包容。不强求对方按照自己的习惯生活，学习欣赏不同的生活方式。

The Methodist Issachar Watcher 3-9/8/2023

Prayer items 1st week of August

1. World

[a] According to the observations of scientists, climate change and global warming have caused the rapid decline in the amount of Antarctic ice, which has brought harm to the earth. It may be difficult for the loss of Antarctic ice to return to its previous state. This year's sea ice extent has hit a 45-year low, and the Earth's climate system has changed; thus, causing abnormal climate. Sea ice usually recovers during the southern hemisphere winter, but this year the rate of recovery was much slower than in previous years. Pray that believers will wake up to their identity as stewards through various natural disasters, start to pay attention to environmental protection from themselves, and protect the homeland given by God.

<https://news.seehua.com/?p=1025727>

[b] Cyberbullying can cause great harm. Intentional or unintentional, it will harm the hearts of people and can even lead to suicide. May the Lord grant us wisdom and love, so that we will not slander others when communicating or sharing on the Internet. One must not jump to conclusions until one finds out the truth. After finding out the truth, one can also accompany them with empathy and love, without trampling on the others' self-esteem, and without condemning others.

<https://news.seehua.com/?p=1025742>

2. Country

[a] Wildfires have started occurring in our country due to the hot weather. May God the Creator have mercy on us, so that our failure to take care of the environment will not bring about more disasters. Pray that the news of hot weather and wildfires will awaken the people's hearts to protect and become faithful stewards of the environment. Pray that the Lord will also protect the firefighters so that they can fully utilize their skills during rescue efforts and complete each operation safely.

<https://news.seehua.com/?p=1025797>

[b] Our country will usher in six state elections on August 12. May God have mercy on our country. During the 14-day election period, may all parties participate in the election with the motivation of loving the people and building the country. May the Lord observe them, strengthen their love, and rebuke those who are proud and greedy; also ask the Lord to grant wisdom to the 9.77 million eligible voters that they will vote actively and wisely in Kelantan, Negeri Sembilan, Terengganu, Penang, Kedah and Selangor. May God put in their hearts the right leader to vote for.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/07/05/577705>

3. Church

[a] Pray for your church's social care ministry, and ask Lord to light the fire of compassion in the hearts of every believer. To help families who are in need, to listen to their woes, and to bring the love of Christ to them.

[b] Pray for the prayer life of believers: ask the Lord to awaken the hearts of believers to prayer. Make them understand that prayer is a means of grace, the breath of spiritual life, and the channel to draw closer to the Lord. Pray that believers will not only pray during fellowship meetings but pursue the habit of praying every day in their lives.

4. Family

[a] Pray for family unity. As we face severe inflation in our nation's economy, the family is under a lot of financial pressure. May the Lord grant family members hearts that are considerate of each other. May the children understand the pressure their parents face to make money, and may the parents understand their children's needs.

[b] Pray for the relationship between mother-in-law and daughter-in-law in the family, ask the Lord to help the two family members who come from different family backgrounds to tolerate each other. Pray that they learn to not force the other person to live according to their own habits, but learn to appreciate different ways of living.

Pengawal Isakhar Methodist 3-9/8/2023

Doa minggu pertama Ogos

1. Dunia

- [a]** Menurut pemerhatian saintis, perubahan iklim dan pemanasan global telah menyebabkan penurunan pesat dalam jumlah ais Antartika, yang kemudiannya membawa kemudaratan kepada bumi. Apa yang dikhuatiri ialah kehilangan ais di Antartika akan menyebabkannya sukar untuk kembali kepada keadaan asalnya. Keluasan ais laut pada tahun ini telah mencatat jumlah yang terendah dalam masa 45 tahun ini, dan sistem iklim bumi telah berubah; keadaan tahun ini dikatakan amat tidak normal berbanding dengan yang sebelumnya. Keluasan ais laut biasanya akan pulih kepada yang sedia kala semasa musim sejuk di hemisfera selatan, tetapi pada tahun ini kadar pemulihan adalah lebih rendah berbanding dengan tahun-tahun sebelumnya. Mari kita doakan agar melalui bencana yang pelbagai ini, orang-orang beriman dapat bangkit dan sedar akan identiti mereka sebagai penjaga serta mula memberi menitikberatkan konsep melindungi alam sekitar. Semua ini wajib dimulakan dari diri sendiri demi melindungi tanah air pemberian Tuhan.
<https://news.seehua.com/?p=1025727>
- [b]** Buli siber boleh mendatangkan kemudaratan kepada mental dan rohani sehingga mengakibatkan masalah bunuh diri berlaku. Semoga Tuhan memberikan kebijaksanaan dan kasih sayang kepada kita semua supaya tidak menabur fitnah ketika membincangkan atau mengongsikan sesuatu di laman sosial. Jangan membuat kesimpulan secara meluru sebelum mengetahui kebenarannya atau kesahihannya. Sekiranya kebenaran diketahui, haruslah menemani mereka dengan empati dan kasih sayang, tanpa menginjak-injak harga diri orang lain atau terus menyabit kesalahan orang lain dengan cara sendiri.
<https://news.seehua.com/?p=1025742>

2. Negara

- [a]** Kebakaran hutan telah berlaku di negara kita semasa cuaca panas. Semoga Sang Pencipta merahmati kita, agar kegagalan kita menjaga alam sekitar tidak akan membawa lebih banyak musibah. Berdoalah agar berita tentang cuaca panas dan kebakaran hutan akan memberi kesedaran kepada orang ramai agar memikul tanggungjawab masing-masing dalam melindungi alam sekitar, dan menjadi pengurus alam yang setia. Berdoa agar Tuhan juga melindungi anggota bomba supaya mereka dapat menggunakan kepakaran mereka semasa menyelamatkan dan menyelesaikan setiap operasi dengan selamatnya.
<https://news.seehua.com/?p=1025797>
- [b]** Negara kita akan mengadakan pilihan raya enam negeri pada 12 Ogos. Semoga Tuhan mengasihani negara kita dalam sepanjang tempoh pilihan raya 14 hari itu. Diharapkan semua pihak boleh menyertai pilihan raya dengan niat cintakan rakyat dan membina negara. Semoga Tuhan memerhatikan mereka, utuhkan keperihatinan dan kasih sayang mereka, serta tegur mereka yang sombong dan tamak; begitu juga memohon kepada Tuhan agar memberi kebijaksanaan kepada 9.77 juta pengundi yang layak untuk mengundi secara aktif dan bijaksana di Kelantan, Negeri Sembilan, Terengganu, Pulau Pinang, Kedah dan Selangor. Semoga Tuhan letakkan pemimpin yang sesuai dalam hati mereka.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/07/05/577705>

3. Gereja

- [a]** Berdoa untuk pelayanan dan penjagaan sosial gereja anda, dan memohon Tuhan untuk bangkitkan perasaan dan hati orang beriman agar dipenuhi dengan belas kasihan dalam membantu keluarga yang serba kekurangan, menjadi pendengar mereka, dan membawa kasih Kristus kepada mereka.
- [b]** Berdoa untuk kehidupan jemaah, memohon Tuhan membangkitkan hati untuk terus berdoa supaya mereka faham bahawa doa adalah rahmat, nafas kehidupan rohani, dan saluran pendekatan kepada Tuhan. Berdoa agar Jemaah bukan sahaja berdoa dalam mesyuarat, tetapi meneruskan tabiat ini dalam kehidupan seharian.

4. Keluarga

- 【a】** Berdoa untuk keluarga yang bersepadu. Semoga Tuhan mengurniakan ahli keluarga mempunyai hati yang bertimbang rasa terhadap satu sama lain terutamanya dalam dunia inflasi ini. Didoakan agar Kanak-kanak tahu dan memahami tekanan yang dialami ibu bapa mereka dalam usaha mencari nafkah hidup demi memenuhi keperluan anak-anak.
- 【b】** Berdoa untuk hubungan ibu mertua dan menantu perempuan dalam keluarga, semoga Tuhan membantu kedua-dua belah ahli keluarga yang berasal daripada latar belakang yang berbeza agar dapat bertolak ansur sesama diri. Jangan paksa siapa-siapaupun untuk hidup mengikut tabiat sendiri. Belajarlah menghargai dan menikmati cara hidup yang berbeza.